
Rada Powiatu Sierpeckiego

Protokół nr LXIII.2023
LXIII obrady sesji w dniu 28 czerwca 2023 
Obrady rozpoczęto 28 czerwca 2023 o godz. 10:00.

W posiedzeniu wzięło udział 16 członków.

Obecni:
1. Przemysław Burzyński
2. Marek Chyliński
3. Andrzej Cześnik
4. Juliusz Gorzkoś
5. Zbigniew Kopczyński
6. Małgorzata Korpolińska
7. Sławomir Krystek
8. Jan Laskowski 

9  9. Ewa Nowakowska
10. Jarosław Ocicki
11. Sławomir Olejniczak
12. Paweł Pakieła
13. Kamil Różański
14. Wojciech Rychter
15. Mariusz Turalski
16. Dariusz Twardowski

Nieobecni:
1. Sebastian Szczypecki 

Ad. pkt 1.
Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. Powołanie Sekretarza obrad. 

£  Pan Przemysław Burzyński -  Przewodniczący Rady otworzył LXIII sesję Rady 
Powiatu w Sierpcu.
Stwierdził ustawowe kworum do podejmowania prawomocnych uchwał.
W obradach sesji obecnych było 16 radnych, 1 nieobecny.
/lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu/.
Na sekretarza obrad powołano Pana Zbigniewa Kopczyńskiego.

Ad. pkt 2.
Przyjęcie Protokołów z: obrad sesji Nr LXII.2023 z dnia 25 maja 2023 r.
Uwag do protokołu nie było.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie Protokołów z: obrad sesji Nr LXII.2023 z dnia 25 maja 2023 r..
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Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Sławomir Krystek, Jan Laskowski, Ewa Nowakowska, Sławomir 
Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Dariusz Twardowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Jarosław Ocicki, Mariusz Turalski 
NIEOBECNI (2)
Juliusz Gorzkoś, Sebastian Szczypecki 

Ad. pkt 3.
Przyjęcie Protokołu z posiedzenia Komisji Stałych Rady Powiatu w Sierpcu z dnia 
23 maja 2023 r. ^

Uwag do protokołu nie było.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie Protokołu z posiedzenia Komisji Stałych Rady Powiatu w Sierpcu z dnia 
23 maja 2023 r.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2V

Wyniki imienne:
ZA (13)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Sławomir Krystek, Jan Laskowski, Ewa Nowakowska, Sławomir 
Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Dariusz Twardówki 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) “
Jarosław Ocicki, Mariusz Turalski 
NIEOBECNI (2)
Juliusz Gorzkoś, Sebastian Szczypecki 

Ad. pkt 4.
Ustalenie porządku obrad.
Porządek obrad:
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. Powołanie Sekretarza obrad.
2. Przyjęcie Protokołów z: obrad sesji Nr LXII.2023 z dnia 25 maja 2023 r.
3. Przyjęcie Protokołu z posiedzenia Komisji Stałych Rady Powiatu w Sierpcu z dnia 
23 maja 2023 r.
4. Ustalenie porządku obrad.
5. Informacje Przewodniczącego, Przewodniczących Komisji i oświadczenia 
Przewodniczących Klubów.
6. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami.



7. Raport o stanie Powiatu Sierpeckiego za 2022 rok: w tym debata nad w/w raportem 
oraz podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Sierpcu wotum 
zaufania.
8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Powiatu Sierpeckiego za rok 2022 oraz sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu za 
rok 2022.
9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Sierpcu absolutorium 
z tytułu wykonania budżetu Powiatu za rok 2022.
10. Zapoznanie się ze Sprawozdaniem o przychodach, kosztach i wyniku finansowym 
SPZZOZ w Sierpcu za I kwartał 2023r.
11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Statutu Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Sierpcu.
12. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Sierpcu.
13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia liczby przedstawicieli Rady Powiatu 
Sierpeckiego wybranych do Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zespole 
Zakładów Opieki Zdrowotnej w Sierpcu oraz wyboru tych przedstawicieli do składu 
osobowego Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki 
Zdrowotnej w Sierpcu.
14. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej przy Samodzielnym 
Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Sierpcu oraz zwołania jej 
pierwszego posiedzenia.
15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
stanowiących własność Powiatu Sierpeckiego.
16. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu w Sierpcu projektu 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej.
17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2023-2035.
18. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Sierpeckiego na 2023r.
19. Zapoznanie się ze Sprawozdaniem Powiatowej Stacji Sanitarno -  Epidemiologicznej 
w Sierpcu „Bezpieczeństwo Powiatu Sierpeckiego za 2022 rok”.
20. Wnioski i oświadczenia radnych.
21. Sprawy różne.
22. Zamknięcie obrad.
/porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu/

Ad. pkt 5.
Informacje Przewodniczącego, Przewodniczących Komisji i oświadczenia 
Przewodniczących Klubów.
Przewodniczący Rady poinformował, iż w okresie między sesjami do Biura Rady 
wpłynęły następujące pisma:
1. Uchwała Nr 3.f. 1/243/2023 Składu Orzekającego regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Warszawie z dnia 2 czerwca 223 r. w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 
Powiatu w Sierpcu w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu w Sierpcu za 
2022 r. /uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu!.
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2. Pismo z Kancelarii Prezesa Rady Ministrów informujące o przekazaniu według 
właściwości do Dyrektora Biura Ministra Ministerstwa Infrastruktury Apelu Rady Powiatu 
Sierpeckiego w sprawie przystąpienia Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad do 
projektowania i realizacji drogi ekspresowej S-10 /'pismo stanom załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu/.
3. Pismo Starosty Sierpeckiego informujące o przekazaniu Uchwały Nr 352.LXII.2023 
Rady Powiatu w Sierpcu z dnia 25 maja 2023 r. w sprawie rozpatrzenia skargi na 
Dyrektora SPZZOZ w Sierpcu do Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
/pismo stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/.
4. Odpowiedź na pismo Dyrektora SPZZOZ w Sierpcu wraz z odpowiedzią na skargę 
w przedmiocie rozpatrzenia skargi w części dotyczącej zarzutów nieudzielenia pomocy 
przez pracowników administracji szpitalnej /pismo stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 
protokołu/.
5. Odpowiedź na interpelację Radnego Pana Mariusza Turalskiego /pismo stanowi 
załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/.

Pan Kamil Różański -  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, iż w dmu 
26 czerwca 2023 r. Zespół kontrolny Komisji Rewizyjnej odbył kontrolę w Krytej 
Pływalni w Sierpcu. Nadmienił, iż protokół z kontroli zostanie przedstawiony na kolejnej 
sesji po zapoznaniu i zaakceptowaniu przez Kierownika Krytej Pływalni.
Pan Wojciech Rychter -  Przewodniczący Komisji stałych Rady Powiatu 
poinformował, iż w dniu 26 czerwca 2023 r. odbyło się posiedzenie Komisji stałych Rady 
Powiatu w Sierpcu. Porządkiem posiedzenia było:
- zaopiniowanie Raportu o stanie Powiatu Sierpeckiego za 2022 rok: w tym debata nad 
w/w raportem oraz podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu 
w Sierpcu wotum zaufania,
- zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego Powiatu Sierpeckiego za rok 2022 oraz sprawozdania z wykonania budżetu 
Powiatu za rok 2022,
- zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powij 
w Sierpcu absolutorium z tytułu wykonania budżetu Powiatu za rok 2022,
- zapoznanie się ze Sprawozdaniem o przychodach, kosztach i wyniku finansowym 
SPZZOZ w Sierpcu za I kwartał 2023r.,
- zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Statutu 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Sierpcu,
- zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie dokonania oceny sytuacji ekonomiczno- 
finansowej Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Sierpcu.
- zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia liczby przedstawicieli Rady 
Powiatu Sierpeckiego wybranych do Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym 
Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Sierpcu oraz wyboru tych przedstawicieli do 
składu osobowego Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów 
Opieki Zdrowotnej w Sierpcu,
- zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej przy 
Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Sierpcu oraz 
zwołania jej pierwszego posiedzenia,

i ^
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- zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 
nieruchomości stanowiących własność Powiatu Sierpeckiego,
- zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu 
w Sierpcu projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej,
- zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2023-2035,
- zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Sierpeckiego na 2023r.,
- zapoznanie się ze Sprawozdaniem Powiatowej Stacji Sanitarno -  Epidemiologicznej 
w Sierpcu „Bezpieczeństwo Powiatu Sierpeckiego za 2022 rok”.
Wszystkie uchwały został zaopiniowane pozytywnie.

Ad. pkt 6.
Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 
Pan Starosta przedstawił sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 
protokołu.
Radny Pan Kamil Różański powiedział, iż Pan Starosta wspomniał, iż brał udział 
w spotkaniu z Panem Prezydentem RP. Nadmienił, iż Wójt Gminy Gozdowo Pan Dariusz 
Kalkowski otrzymał Złoty Krzyż Zasługi za działalność na rzecz samorządu 
terytorialnego.
Przewodniczący Rady powiedział, iż należą się wielkie uznanie za działalność dla Pana 
Wójta Gminy Gozdowo.
Radny Pan Jarosław Ocicki zapytał, odnośnie ulicy Dworcowej. Czy obecnie Powiat 
będzie dokładał środki do remontu. Powiedział, iż droga miała być robiona od 
ul. Piastowskiej do Pana Lipińskiego (do CPN), czy Powiat będzie partycypował 
w kosztach, czy tylko przekaże projekt, który był, ale trzeba było go zweryfikować.
Pan Starosta odpowiedział, że inwestycja będzie realizowana. Powiat jest bardzo 
prorozwojowy idący w inwestycje i jeżeli z czegoś może korzystać to korzysta. Dodał, iż 
w roku bieżącym kwota do wydatkowania na tą inwestycję jest 700 tyś zł na kanalizację 
deszczową, to co znajduje się pod drogą w pasie zielonym. Te prace zostaną podjęte, jak 
również są po rozmowach z Urzędem Miasta, który zadeklarował środki finansowe. 
Nadmienił, iż część ulicy została już zrobiona i obecnie należy zepsuć, aby wykonać 
kanalizację i nad tym się zastanawiają. Dodał, iż Miasto planuje budowę bloków 
społecznych przy ul. Dworcowej i w tym temacie też trwają rozmowy. Nadmienił, iż jest 
kosztorys na rozbudowę i modernizację drogi do ul. Konstytucji 3 Maja, jak również na 
całość ulicy.
Radny Pan Jarosław Ocicki powiedział, że po rozmowie z Mazowieckim Zarządem 
Dróg Wojewódzkich miał wykonać drogę i miał prześwietlić całą kanalizację, która była 
zapadnięta. Wchodząc z ul. Konstytucji w ul. Dworcową w jedną i drugą stronę zostały 
poczynione prace, gdzie kanalizacja została wymieniona w tym fragmencie. Była również 
mowa w roku 2020 o remoncie ul. Dworcowej, która miała być zrobiona do CPN Pana 
Lipińskiego. Kanalizacja miała być wykonana w tych fragmentach gdzie była całkowicie 
zamulona lub zasypana i miała być wymieniona. Nie wie, jaki jest stan kanalizacji od ulicy 
Pana Lipińskiego, ale od ul. Konstytucji do ul. Piastowskiej jest w bardzo złym stanie. 
Zapytał, ile Powiat będzie partycypował w kosztach całości remontu inwestycji do CPN 
Pana Lipińskiego.
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Pan Starosta powiedział, iż pamięta rozmowy w Warszawie, które dotyczyły kanalizacji 
i brak kompletnego projektu, z którego wynikały różne sytuacje. Nadmienił, iż Zarząd 
Dróg Powiatowych dokonał oględzin kanalizacji poprzez kamerowanie, z którego wynikło 
że jest zapadnięta i zamulona. Podkreślił, iż kwota 700 tys. zł jest przeznaczona na 
wstępną rozbudowę, natomiast na całość remontu ulicy jest przeznaczona kwota 4 min. zł. 
Uważa, że jeżeli Powiat pozyskuje środki, to również musi mieć wkład własny. 
Nadmienił, iż jeżeli byłaby remontowana cała ulica Dworcowa to będzie kwota ponad 
7 min. zł. Dodał, iż nie wiadomo jaka będzie kwota po przetargu. Wspomniał, iż ten 
projekt łączy się z modernizacją i poprawą stanu budynków przy PKP (dworzec PKP). 
Uważa, że pewne pracę wokół dworca można wykonać wspólnie z miastem. Uważa, że 
należy rozmawiać i dochodzić do końcowego rezultatu w tych modernizacjach 
i remontach, a wszystko jest związane ze środkami finansowymi z Powiatu jak również 
środkami z dofinansowania.
Radny Pan Jarosław Ocicki powiedział, że kilka lat temu Pan Kazimierz Czermiński 
robił pomnik Nila i wówczas Starostwo wykonywało całą obwolutę skweru. Dodał, 
iż chodziło mu o to, jaki koszt będzie Powiatu w budowie tej ulicy i uważa, że 40% to jest 
duża kwota jaką Powiat dołoży do remontu. Stwierdził, że jest to duży wkład własnygte 
strony Powiatu. Uważa, że 7 min. zł są to bardzo duże środki na remont tej ulicy.
Radny Pan Wojciech Rychter powiedział, iż na wcześniejszym posiedzeniu Komisji był 
obecny Pan Dyrektor ZDP, który przekazał informacje w sprawie kanalizacji na 
ul. Dworcowej. Nadmienił, iż będzie remontowana ul. Piastowska i od strony Piastowskiej 
wzdłuż ul. Dworcowej, a kanalizacja deszczowa będzie prowadzona w chodniku.
Radny Pan Jan Laskowski powiedział, że jest odcinek drogi, który powstał niedawno 
wraz ze ścieżką rowerową. Uważa, że jeżeli zostało by to zmarnowane, to byłyby żale do 
samorządu, że nie szanuje się środków publicznych. Uważa, że należy sprawdzić 
kanalizację, ponieważ może się okazać, że nie potrzeba jest robić wszystkiego tylko 
dokonać naprawy uszkodzonych elementów. Nadmienił, iż drogi nie udało się dokończyć 
ze względu na nieuregulowane sprawy z koleją. Ponadto odniósł się do skweru. Jeżeli 
miasto przejmie inicjatywę, żeby pozyskać skwer łącznie z podjazdem, to uważa, że 
należy przekazać, ponieważ Powiat będzie miał problem z zagospodarowaniem terenu, 
a w zamian zwiększyć w partycypację w przebudowie ul. Dworcowej. ^
Radny Pan Paweł Pakieła powiedział, że na ul. Dworcowej kanalizacja jest w d o b r^  
stanie technicznym. Odniósł się do kanalizacji deszczowej i wszystko zależy w jakim ona 
jest stanie. Uważa, że najpierw powinna zostać oczyszczona, a następnie kamerowana, 
aby móc ocenić, co należy w niej zrobić. Stwierdził, iż na obecną chwilę nie ma informacji 
jaki jest stan kanalizacji deszczowej.
Pan Wicestarosta odniósł się do projektowanej ul. Żeromskiego. Powiedział, że jest tak 
zaprojektowana, aby ciąg główny ulicy i infrastruktura kanalizacyjna umożliwiała 
podłączenia, czy rozbudowy.
Pan Starosta powiedział, odnośnie dofinansowania w poszczególnych projektach, które 
to dofinansowanie jest nie zależne od Powiatu. Stwierdził, że wynika to z pewnych 
uzgodnień, pewnych przeliczeń. Nadmienił, iż o wysokości dofinansowania decyduje 
również ilość złożonych wniosków.
Pan Wicestarosta powiedział, iż dofinansowanie na ul. Dworcową jest w kwocie 4 min. 
zł z Samorządu Województwa Mazowieckiego od Pana Marszałka, które należy 
zagospodarować i wykorzystać.
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Radny Pan Jan Laskowski odniósł się do budowy domu dzieci. Zaproponował szkołę 
w m. Osiek, która została zlikwidowana. Dodał, że jest to budynek w bardzo dobrym 
stanie technicznym, nie wymaga budowy i zabezpieczenia, jak również innych rzeczy. 
Stwierdził, że budynek ten byłby bardzo dobrym celem oświatowym i należy go wziąć 
pod uwagę.
Radny Pan Kamil Różański powiedział, że na ten budynek są dwa pomysły po 
wstępnych rozmowach z Panem Wójtem: stworzenie drugiego Domu Środowiskowego 
oraz Domu Dziecka. Stwierdził, że otwartość Pana Wójta jest, aby ten budynek 
zagospodarować.
Radny Pan Wojciech Rychter powiedział, że nad tym pomysłem już wcześniej 
rozmawiał, aby utworzyć potrzebną jednostkę -  Dom Środowiskowy, ponieważ z gminy 
Zawidz też są dowożone osoby do m. Ostrowy, a samochody pokonują ponad 400 km 
dziennie. Ponadto powiedział, iż brakuje miejsc dla dzieci w Domach Dziecka.
Radny Pan Jarosław Ocicki powiedział, że jest to szczytny cel i drugi Dom Dziecka 
można zrobić na bazie tego gdzie jest pierwszy. Uważa, że tam jest dużo ziemi, a remonty 
budynków są bardzo drogie. Zapytał, skąd wziąć środki i później utrzymywać jednostki, 
a ponadto Powiat musi mieć zabezpieczone środki. Uważa, że należy porozmawiać czy 
Powiat otrzyma środki rządowe, ponieważ bez dofinansowania można tylko sobie 
porozmawiać. Uważa, że jest to szczytny cel i jest za, ale najpierw należy zobaczyć, czy 
jest taka możliwość i czy Powiat ma własne środki.
Pan Starosta powiedział, iż obecnie stan dzieci się zgadza, ponieważ czwórka dzieci 
została adoptowana do rodziny zastępczej. Dodał, iż odpowiednie pismo zostało 
skierowane do Pana Wojewody, ale założenia są takie, aby szukać rodzin zastępczych. 
Ponadto poinformował, iż jest po pewnych uzgodnieniach i rozmowach z projektantem 
i nie wie dokładnie gdzie może powstać budynek, czy w Szczutowie, Osieku czy 
w Sierpcu. Dodał, iż poza Powiatem Sierpeckim przebywa kilkanaście dzieci, za które 
Powiat musi zapłacić. Uważa, że w tym kierunku należy podjąć odpowiednie działania, 
nie patrząc na miejscowości, w których miałaby powstać jednostka.
Pan Wicestarosta powiedział, że odbyły się rozmowy z projektantem, podczas których 
została przedstawiona sytuacja oraz zasoby, którymi dysponuje Powiat. Nadmienił, iż 
projektant ma w najbliższym czasie przygotować odpowiednie projekty i regulacje do 
wstępnej analizy.
Radny Pan Wojciech Rychter powiedział, że zgodnie z ustawą musi to być odrębna 
jednostka odrębnie usytuowana, aby mogła prowadzić działalność.
Więcej pytań nie było.

Ad. pkt 7.
Raport o stanie Powiatu Sierpeckiego za 2022 rok: w tym debata nad w/w raportem 
oraz podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Sierpcu wotum 
zaufania /Raport stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/.
Przewodniczący Rady powiedział, iż projekt Raportu został przyjęty Uchwałą 
Nr 869.178.2023 z dnia 31 maja 2023 r. Projekt Raportu wraz z uchwałą Radni otrzymali 
w materiałach na sesję, który był przedmiotem dyskusji podczas posiedzenia Komisji 
stałych Rady Powiatu. W trakcie dyskusji nad projektem Raportu została przyjęta przez 
wspólne posiedzenie Komisji poprawka dotycząca: wykreślenia każdorazowego użycia 
skrótu „PIS” przy określeniu Programu Inwestycji Strategicznych z tekstu Raportu
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0 stanie powiatu sierpeckiego w roku 2022” oraz zastąpienie pełną nazwą: 
programu „Rządowy Fundusz Polski Ład Program Inwestycji Strategicznych”. 
Jednocześnie poinformował, że do dyskusji nad Raportem o stanie powiatu Sierpeckiego 
nie wpłynęło żadne zgłoszenie mieszkańca powiatu.
Radny Pan Kamil Różański powiedział, że Raport o stanie Gminy czy Powiatu jest 
szczególnym raportem, który przedstawia Zarząd Powiatu czy Wójt danej Gminy. Zapytał, 
czy jako Rada może dokonać zmian w Raporcie, czy może go przyjąć lub nie i czy może 
wprowadzać poprawki?
Pan Ryszard Dobiesz -  Sekretarz Powiatu powiedział, iż projekt raportu do 31 maja 
powinien być przekazany do Biura Rady. Zaproszono mieszkańców do dyskusji nad 
projektem na obrady sesji. Poinformował, iż żaden z mieszkańców nie dokonał zgłoszenia 
do debaty w dzisiejszych obradach sesji. Uważa, że skoro Raport został opracowany
1 przekazany pod obrady Rady, to nie ma przeszkód prawnych, aby Radni składali 
wnioski. Jeżeli zostaną przyjęte to muszą być uwzględnione, jeżeli nie zostaną przyjęte to 
muszą zostać oddalone. Nadmienił, iż z tytułu przyjęcia Raportu Rada Powiatu udziela 
Zarządowi wotum zaufania, które podejmowane jest bezwzględną większością głosów, 
czyli 9-za stanowi udzielenie wotum zaufania. Jeżeli Radni nie udzielą wotum zaufani 
tytułu przedłożonego Raportu, informacji o stanie Powiatu za rok 2022, to z mocy art. 
ustawy o samorządzie powiatowym następuje nieudzielenie wotum zaufania na podstawie 
przepisów ustawowych. Konsekwencją tego jest wniosek o odwołanie Zarządu, który 
powinien być rozpatrzony nie wcześniej, niż miesiąc od nieudzielenia wotum zaufania.
Pan Mecenas powiedział, że nie znalazł żadnego punktu zaczepienia, orzeczenia, które by 
w tym zakresie ograniczało Komisję do zgłoszenia poprawki. Należy przyjąć, że Radni 
jako Komisja zachowuje pełne prawo do zgłoszenia poprawki do każdego rodzaju 
uchwały. Stwierdził, iż możliwe jest zgłoszenie poprawki do każdego projektu.
Radny Pan Jan Laskowski powiedział, iż członków Komisji zastrzeżenia nie dotyczyły 
Raportu, tylko słów wstępnych do Raportu.
Przewodniczący Rady powiedział, iż kwestia została wyjaśniona.
Pan Starosta powiedział, iż na posiedzeniu Komisji stałej padły zastrzeżenia do skrótu 
PIS. Poprosił aby nie nazywać tego PIS, ponieważ jest to Program Inwestycji 
Strategicznych pisany dużymi literami. Dodał, iż po dyskusji zostanie zastąpiony zapis 
Rządowy Fundusz Polski Ład Program Inwestycji Strategicznych.
Pan Starosta odczytał cytat z Raportu, słowa Kardynała Stefana Wyszyńskiego. 
Przedstawił także w skrócie projekt Raportu, który stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. Następnie podziękował za realizację projektów i dobrych pomysłów Zarządowi 
Powiatu, Radnym Rady Powiatu w Sierpcu. Podziękował również kierownikom 
i pracownikom Starostwa Powiatowego, wszystkim jednostkom organizacyjnym powiatu 
oraz służbom inspekcji i straży. Wspomniał również o realizacji polityki programów. 
W powiecie sierpeckim w 2022 r. obowiązywały następujące dokumenty: Strategia 
Rozwoju Powiatu Sierpeckiego na lata 2021-2027, Powiatowa Strategia Rozwiązywania 
Problemów Społecznych na lata 2013-2023, Powiatowy Program Rozwoju Pieczy 
Zastępczej na lata 2021-2023, Powiatowy Program Działań na rzecz osób 
z niepełnosprawnością na lata 2019-2023, Program Rozwoju Poradnictwa
Specjalistycznego, Powiatowy Program Przeciwdziałania przemocy w Rodzinie na lata 
2021-2025, Program korekcyjno -  edukacyjny dla sprawców przemocy w rodzinie, 
Program współpracy z organizacjami pozarządowymi. Ponadto poinformował, iż Powiat 
cały czas zwiększa swoje dochody, które w roku 2022 osiągnęły kwotę ponad 102 min. zł.



Podkreślił, iż cały czas wpływy do budżetu powiatu rosną i obecnie wynoszą ponad 
130 min. zł. Ponadto poinformował o inwestycjach, które nastąpiły w roku 2022 i które są 
podejmowane z Gminami. Podziękował Wójtom, Radom Gmin, Burmistrzowi i Zastępcy 
Burmistrza i Radzie Miasta Sierpca z Przewodniczącymi na czele za współpracę 
inwestycyjną, która jest wykonywana i jest możliwa.
Pan Starosta wymienił inwestycje realizowane w roku 2022, które są zapisane 
w projekcie Raportu.
Radny Pan Wojciech Rychter odniósł się do Domu Pomocy Społecznej w Szczutowie. 
Dodał, iż w Raporcie są wymienione poszczególne lata od 2021 do 2022, kiedy odbyła się 
kontrola PCPR. Dodał, iż na dzień kontroli było 69 osób w DPS, a jest przygotowany 
miejsc na 86 osób. Uważa, że 17 miejsc jest wolnych i należy zaproponować Pani 
Dyrektor, aby znaleźć jakieś rozwiązania, czy dać jakąś propozycję. Ponadto powiedział, 
iż warto podjąć dyskusję na temat utworzenia nowego Domu dla dzieci.
Pan Starosta powiedział, iż w DPS na obecną chwilę jest 67 pensjonariuszy. Dodał, iż 
pracują nad tym, aby mogła zaistnieć opieka wytchnieniowa, co poprawi infrastrukturę 
funkcjonowania DPS. Nadmienił, iż w powiecie sierpeckim jest 17 jednostek 
organizacyjnych, jednostki administracji zespolonej -  5, Straż Pożarna, Policja, nadzór 
budowlany, Sanepid i Weterynaria, które funkcjonują w obrębie Starostwa. Powiat 
sierpecki na koniec 2021 liczy ponad 50 tys. mieszkańców.
Więcej pytań nie było.

Głosowano w sprawie:
Poprawki do Raportu o stanie powiatu sierpeckiego za rok 2022.
Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (11)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Małgorzata Korpolińska, 
Sławomir Krystek, Jan Laskowski, Ewa Nowakowska, Sławomir Olejniczak, Paweł 
Pakieła, Wojciech Adam Rychter, Dariusz Twardowski

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Juliusz Gorzkoś, Zbigniew Kopczyński, Jarosław Ocicki, Kamil Różański 
NIEOBECNI (2)
Sebastian Szczypecki, Mariusz Turalski 

Rada Powiatu przyjęła poprawkę do Raportu.

Głosowano w sprawie:
Raport o stanie Powiatu Sierpeckiego za 2022 rok: w tym debata nad w/w raportem oraz 
podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Sierpcu wotum zaufania z 
poprawką
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne:
ZA (13)



Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Sławomir Krystek, Jan Laskowski, Ewa Nowakowska, Sławomir 
Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Dariusz Twardowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Juliusz Gorzkoś, Jarosław Ocicki 
NIEOBECNI (2)
Sebastian Szczypecki, Mariusz Turalski 
Rada Powiatu podjęła:

UCHWAŁA Nr 355.LXIII.2023
w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Sierpcu wotum zaufania /uchwała 
stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 8.
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Powiatu Sierpeckiego za rok 2022 oraz sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu 
za rok 2022.
Przewodniczący Rady poinformował, iż sprawozdanie otrzymali Radni w materiałach^^ 
sesję, które było przedmiotem posiedzenia Komisji Stałej Rady Powiam 
Pan Skarbnik odczytał Uchwałę Nr 3.e./303/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Warszawie z dnia 26 kwietnia 2023 r. w sprawie opinii o przedłożonym 
przez Zarząd Powiatu w Sierpcu sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2022 rok.

Pytań nie było.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Powiatu Sierpeckiego za rok 2022 oraz sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu za rok 
2022 .

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne: ®
ZA (12)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Małgorzata Korpolińska, 
Sławomir Krystek, Jan Laskowski, Ewa Nowakowska, Sławomir Olejniczak, Paweł 
Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Dariusz Twardowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Juliusz Gorzkoś 
NIEOBECNI (4)
Zbigniew Kopczyński, Jarosław Ocicki, Sebastian Szczypecki, Mariusz Turalski 

Rada Powiatu podjęła:
UCHWAŁĘ Nr 356.LXIII.2023

w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Powiatu 
Sierpeckiego za rok 2022 oraz sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu za rok 
2022 /uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/.
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Ad. pkt 9.
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Sierpcu absolutorium 
z tytułu wykonania budżetu Powiatu za rok 2022.
Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały otrzymali Radni w materiałach 
na sesję, które było przedmiotem posiedzenia Komisji Stałej Rady Powiatu.
Pan Skarbnik odczytał Uchwałę Nr 3.f. 1/243/2023 Składu Orzekającego regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Warszawie z dnia 2 czerwca 223 r. w sprawie opinii o wniosku Komisji 
Rewizyjnej Rady Powiatu w Sierpcu w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi 
Powiatu w Sierpcu za 2022 r.
Radny Pan Jan Laskowski poinformował, iż po wysłuchaniu Raportu i sprawozdań 
finansowych Klub Polskiego Stronnictwa Ludowego będzie głosował za udzieleniem 
absolutorium Zarządowi Powiatu za rok 2022 z wykonania budżetu.
Radny Pan Kamil Różański poinformował, iż Klub Prawa i Sprawiedliwości 
Niezależnych będzie głosował za udzieleniem absolutorium dla Zarządu Powiatu 
Sierpeckiego.
Przewodniczący Rady poinformował, iż w imieniu Klubu Dla Przyszłości Sierpca 
i Powiatu Sierpeckiego, Klub jest za udzieleniem absolutorium dla Zarządu Powiatu.

Więcej pytań nie było.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Sierpcu absolutorium 
z tytułu wykonania budżetu Powiatu za rok 2022.
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (12)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Małgorzata Korpolińska, 
Sławomir Krystek, Jan Laskowski, Ewa Nowakowska, Sławomir Olejniczak, Paweł 
Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Dariusz Twardowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Juliusz Gorzkoś 
NIEOBECNI (4)
Zbigniew Kopczyński, Jarosław Ocicki, Sebastian Szczypecki, Mariusz Turalski 
Rada Powiatu podjęła:

UCHWAŁĘ Nr 357.LXIII.2023
w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Sierpcu absolutorium z tytułu wykonania 
budżetu Powiatu za rok 2022 /uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 
protokołu/.

Przewodniczący Rady w imieniu całej Rady pogratulował udzielenia dla całego 
Zarządowi Powiatu absolutorium za 2022 rok.

Przewodniczący Rady zarządził 10 minut przerwy.



Ad. pkt 10.
Zapoznanie się ze Sprawozdaniem o przychodach, kosztach i wyniku finansowym 
SPZZOZ w Sierpcu za I kwartał 2023r.
Przewodniczący Rady poinformował, iż Sprawozdanie otrzymali Radni w materiałach na 
sesję, które było przedmiotem posiedzenia Komisji Stałej Rady Powiatu.
W obradach uczestniczył Pan Marek Kuczmarski -  p.o. Dyrektora SPZZOZ w Sierpcu. 
Głos zabrał Radny Pan Juliusz Gorzkoś, który zwrócił uwagę, że 11 maja 2023 r. wpłynął 
plan za 2022 r. w którym zostały zawarte dane. Radny przedstawił dane z planu 
finansowego za rok 2022 porównując dane z 2021. Ponadto powiedział, iż w dokumentach 
które Radni otrzymali wynika, że szpital stoi na pielęgniarkach, ponieważ jest 
133 pielęgniarek zatrudnionych na podstawie umowy o pracę i 2,59% lekarzy na umowie 
o pracę, a reszta to umowy cywilno prawne. Uważa, że osoby, które pracują w szpitalu nie 
są związane z tym terenem, ani ze szpitalem i wymuszają tym, że szpital nie posiada 
swoich lekarzy i są takie ceny, które zwiększają problemy tego szpitala. Odniósł się do 
roku 2023 i powiedział, że projekt zakłada stratę na kwotę 5.300.000 zł. Społeczna Rada 
ZOZ akceptuje ten projekt. Zapytał, jaki budżet pokazujący stratę nie pokazuje źródła 
finansowania. Zapytał, czy Powiat przygotowuje szpital do tego, aby go wy remontowy 
wyposażyć i wydzierżawić, żeby spłacać oprocentowania w Banku? Zwrócił się ao 
Dyrektora i powiedział, że powołał komórkę do rozliczania kontraktów z NFZ na bazie 
pracowników szpitala, która przetrwała do roku 2012 czy 2013 i zostało zlikwidowane 
przez Panią Kowalkowską, a powstało Mazowieckie Biuro Rozliczania Kontraktów, które 
jest obciążone i niewyjaśnione działanie tego biura na rzecz poprawiania kontraktów 
w szpitalach. Stwierdził, że nie można poprawić, jeżeli nie naprawi się technik 
funkcjonowania szpitala i rozliczania szpitala. Stwierdził, że to nie jest tylko jego 
spojrzenie, ale jeżeli będzie się oceniać i analizować współczynniki ekonomiczne, które są 
naliczane według tabel.
Pan Starosta powiedział, iż przedstawia to, za co Zarząd odpowiada, a odpowiada za 
inwestycje, które odbywają się w szpitalu i grzechem byłoby to wszystko utracić. Kolejną 
sprawą jest bieżąca sytuacja szpitala, czyli te fundusze, które szpital rozlicza z NFZ i jakie 
pozyskuje środki. Nadmienił, iż środki na służbę zdrowia się zwiększają, a tych środków 
w służbie zdrowia brakuje, co wiąże się z podwyżkami dla pielęgniarek, czy wyższyjw 
stawkami za godzinę dla lekarzy. Powiedział, iż pracuje nad tym, aby tą sytuację zm ierź  
poprawić i sprawdzić dokładnie. Wspomniał o przeprowadzonej kontroli przez 
pracowników Starostwa wraz z mecenasem. Uważa, że należy przeprowadzić kontrolę 
bardziej szczegółową i dać wskazówki dla szpitala jakie dziedziny rozwiązywać i co 
należy poprawić. Stwierdził, że szpital jest to dobro powiatu i nie można stracić ani 
zatracić w prywatne ręce. Należy spowodować taką sytuację, że szpital będzie szpitalem 
publicznym i funkcjonował dla społeczności powiatu. Uważa, że należy poznać dogłębnie 
jak to było rozliczane, jakie fundusze przepływały z NFZ. Dodał, iż jest po rozmowie 
z Panem Dyrektorem i z osobami, które chcą pomóc.
Radny Pan Juliusz Gorzkoś powiedział, że nie neguje, że Starosta chce dobrze dla 
szpitala i nie neguje, że wielu starostów, którzy byli wcześniej, też chcieli dobrze, ale jest 
sprawa, która nie zależy ani od Starosty ani od niego, ani od układu politycznego, który 
wytworzył się w danej radzie. Niedobór lekarzy, jak i niedobór towaru na rynku powoduje, 
że ten towar jest bardzo drogi i należy za niego przepłacać. Uważa, że należy pielęgnować 
to co się ma. Dlaczego miejscowych lekarzy, którzy byli związani ze szpitalem, a ktoś 
dostał amoku i zwalniał pielęgniarki i rozwiązywał umowy o pracę. Nie chce wspominać
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o pediatrze, który rzucił wszystko i przyjechał do Radnych, a osoba która zarządza 
szpitalem nie chciała z nim rozmawiać, a pediatrię robi się punktem. Zapytał, jak można 
analizować ilość porodów, kiedy brak jest pediatrii. Uważa, że jest to ciąg, od opieki nad 
wysoko ciężarną do porodów i do pediatrii. Stwierdził, że jeżeli zgubi się któryś z tych 
elementów, to nie będzie dzieci. Jeżeli ktoś odpowiedzialny nie będzie bardzo oddany 
temu, nie będzie dobrze analizował. Zapytał, gdzie są lekarze którzy narzucali Staroście, 
terroryzowali szpital i nawet rozliczania leków nie było. Uważa, że łatwiej było robić 
różne procedury poza wiedzą i kontrolą, a każdy powie, że chce dla tego szpitala 
wspaniale i każdy w to uwierzy, tylko należy do tego odpowiednio podjeść. Zapytał co się 
stało z rozliczeniami badań, które były wykonywane niewłaściwie?
Pan Starosta odpowiedział, że tą sprawą zajął się sąd i jakieś wyroki zapadły, a zadaniem 
Powiatu jest to, aby ten szpital utrzymać.
Radny Pan Jarosław Ocicki odniósł się do kontroli i powiedział, że ostatnia kontrola 
przyniosła efekty, natomiast wcześniejsze kontrole nie przyniosły nic i wszystko było 
dobrze. Odniósł się do wypowiedzi radnego Gorzkosia. Powiedział, że była taka sytuacja 
którą zastali po objęciu funkcji starostów z Panem Mariuszem Turalskim. Dodał, iż było 
do zapłacenia 1.500.000 zł kary za badania, które były wykonywane bez odpowiedniego 
aparatu. Nadmienił, iż po dłuższych rozmowach z Prezesem NFZ udało się zbić tą karę 
z 1.500.000 zł na 150.000 zł, a sprawą związaną ze środkami, które trafiły do kieszeni 
lekarzy zajmuje się sąd. Nadmienił, iż jedna osoba oddała, natomiast w stosunku do 
dwóch Panów sprawy toczą się w sądzie, a środki Powiat będzie zwracał przez 5 lat. 
Dodał, iż nie posiada wiedzy jak te sprawy się toczą, natomiast taką wiedzę uważa, że 
posiada były Pan Dyrektor i Pan Starosta. Uważa, że ta sprawa była pozytywnie 
załatwiona w tym znaczeniu, że inaczej tego nie można było zrobić tylko podać do sądu i 
rozwiązać umowę o pracę i udało karę zmienić do 150.000 zł. Zapytał Pana Dyrektora, 
jakie koszty generują wynagrodzenia w szpitalu, ponieważ słyszał że było ponad 80%, a 
resztę jest na działalność szpitala i na leki. Ponadto powiedział, że za 2022 jest 2.880.000 
zł straty i z tego co jest mu wiadomo to za I kwartał jest ponad 900 tys. zł, za drugi kwartał 
będzie również ponad 900 tys. zł jak nie więcej i obecnie wchodzi wzrost wynagrodzeń. 
Uważa, że za pół roku będzie 5.500.000 zł. Zapytał, czy są podjęte jakieś działania jeśli 
chodzi o pokrycie tej straty i skąd Pan Dyrektor weźmie pieniądze, aby te zadłużenie 
zredukować i zobowiązania wymagające jak najszybciej spłacić. Zapytał, skąd Powiat 
weźmie pieniądze, bo szpital będzie się zadłużał, bo będą odsetki karne za zadłużenie, 
a pielęgniarki będą musiały otrzymać podwyżkę. Zapytał, skąd będą środki na pokrycie 
strat?
Radny Pan Wojciech Rychter powiedział, iż Radni dowiedzieli się w roku bieżącym od 
byłego Pana Dyrektora, że jest zatrudniona firma zewnętrzna na usługi medyczne i nie 
było wiadomo jak były finansowane usługi medyczne. Nadmienił, iż w 2022 roku koszty 
pracy wynosiły 86% , a obecnie za I kwartał wynoszą 88%. Uważa, ze Pan Dyrektor na 
obecną chwilę musi używać karkołomnych posunięć, żeby zmniejszyć koszty, ponieważ 
będą jeszcze podwyżki dla pielęgniarek od 1 lipca br. Powiedział, iż liczy na to że NFZ w 
jakiś sposób to zrekompensuje. Dodał, iż pewne sprawy nie docierały do Radnych, 
ponieważ kiedy były pytania jak i interpelacje, to odpowiedzi były wymijające. Stwierdził, 
że był to trudny okres od rok 2019 do 2023, ponieważ radni nie wiedzieli co aktualnie 
działo się w szpitalu.
Radny Pan Juliusz Gorzkoś zwrócił uwagę na kwoty amortyzacji, które są w sprzętach 
medycznych, które szpital otrzymuje. Uważa, że w rozliczeniu bieżącym Radni nie widzą,



bo dopuszczane jest zadłużenie, które nie przekracza kwoty amortyzacji, a sprzętu 
medycznego jest coraz więcej.
Przewodniczący rady poprosił o zabranie głosu Pana Marka Kuczmarskiego -  Dyrektora 
SPZZOZ w Sierpcu.
Pan Dyrektor SPZZOZ powiedział, że musi się zgodzić z głosami Radnych, ponieważ są 
to fakty. Wyjaśnił, iż kwota kary jest 1.150.000 zł i szpital płaci około 19.000 zł co miesiąc 
do lipca 2024 r. Jeden z lekarzy zapłacił kwotę prawie 200.000 zł.
Radny Pan Jarosław Ocicki powiedział, że kara była inna tylko zwrot środków, które 
zostały pobrane przez szpital i przez lekarzy, którzy mieli z tego 50% i to szpital oddaje. 
Kara była 1.500.000 zł zniesiona do 150.000 zł, a szpital musi oddać NFZ to co szpital 
otrzymał niesłusznie.
Rozmowa kilku osób.
Pan Dyrektor SPZZOZ powiedział, że łączne koszty, które są po stronie szpitala 
wynoszą 1.150.000 zł. Ponadto powiedział, iż wskaźnik kosztów za I kwartał, dane które 
zastał od 24 kwietnia br. i które zdążył przygotować, ponieważ dokumentów nie miał 
i musiał prosić.
Radny Pan Jan Laskowski zapytał o sprzęt komputerowy, który posiadał Dyrekj^ 
i Główna księgowa. w
Pan Dyrektor odpowiedział, że laptop został oddany bez danych, natomiast główna 
księgowa nie oddała komputera do dnia dzisiejszego.
Radny Pan Jan Laskowski zapytał, gdzie dane były archiwizowane?
Pan Dyrektor odpowiedział, że nie wie.
Radny Pan Jarosław Ocicki powiedział, aby Pan Dyrektor odpowiedział na pytania.
Pan Dyrektor powiedział, iż wskaźnik kosztów pracy wynosi 78%. Powiedział, iż stara 
się rozmawiać z wierzycielami, z którymi można, aby uniknąć kosztów za niepłacenie 
rachunków w terminie, który w rok ubiegłym wynosił około 800.000 zł. Dodał, iż niektóre 
sprawy są w sądzie, a z niektórymi udało się podpisać ugodę m. in. z Ciepłownią Sierpc. 
Starta za rok ubiegły 2.882.000 zł i ponad 800.000 zł za obecny kwartał. Jest to 
niezapłacony ZUS w kwocie 600.000 zł, niezapłacone za remont oddział położniczo -  
noworodkowego. Pan Dyrektor powiedział, iż koszty wynagrodzenia pielęgniarek od 
1 lipca br. będą wynosił około 3 min. zł za rok dla pracowników na umowach o pracę b&Ł 

lekarzy. Dodał, iż nie wie jakie będą środki z NFZ i tego nie wie nikt, ponieważ nie m  

żadnych propozycji i aneksu. Są tylko ogólne informacje jak to będzie wyliczane i z jakich 
wskaźników, natomiast o kwotach nic nie wiadomo. Liczy na pokrycie zobowiązań z tych 
środków, które wpłyną. Nadmienił, iż został rozstrzygnięty przetarg na żywność i zwyżka 
rok do roku o 40% i to samo dotyczy mediów, jak i leków. Nadmienił, iż to są podwyżki 
czasami 40% rok do roku. Nie wspomina o lekarzach, ale nie wszyscy są nastawieni tak 
jak najemnicy, ale bardzo dużo rozmawia przekonuje i myśli, że jest coraz więcej 
zrozumienia. Powiedział, iż rynek zweryfikował rzeczywistość, bo lekarzy jest za mało 
i łatwiej jest pozyskać lekarzy w dużych miastach i szpitalach klinicznych, niż 
w szpitalach powiatowych, których jest dużo w obrębie 40 km. Nadmienił, iż przy 
wymogach systemowych określających zabezpieczenie lekarzy w dużym stopniu nie ma 
możliwości ich pozyskania. Powiedział, iż do końca lipca ma się określić z poradniami, 
które nie działają dwa lata. Wspomniał o poradni stomatologicznej, której jest brak. 
Stwierdził, że nie możliwości pozyskania, ponieważ nie porzuci lekarz praktyki prywatnej 
aby przyjść pracować w przychodni za niższe pieniądze, bo jest to nielogiczne. Dodał, że 
ta sama sytuacja dotyczy innych poradni. Stwierdził, że jest zbyt mała ilość lekarzy.
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Uważa, że jest mała nadzieja po powstaniu szkoły w Płocku, gdzie będą kształcić się 
lekarze. Nadmienił, iż wraz z zastępcą wykonują telefony w sprawie pozyskania lekarzy 
do różnych miast. Dodał, iż stawki jakie proponują lekarze nie stać jest szpital, aby 
przyjąć lekarza. Podkreślił, iż szpital jest dla sierpczan i pacjentów z terenu powiatu 
sierpeckiego. Dodał, iż nie stworzy cudów i przekona lekarzy, którzy odeszli z różnych 
powodów, ponieważ nikt nie porzuci miejsc gdzie ma zabezpieczoną pracę od roku czy 
dwóch lat, a wróci gdzie ją zwolniono. Podkreślił, iż nie nakłoni nikogo na siłę, stara się, 
przekonuje iż nie jest to praca jak w szpitalu wojewódzkim i to nie mogą być takie same 
stawki jak są tam. Stwierdził, że jest to innych charakter pracy, inne obciążenie, inna 
specyfika pracy. Odpowiedział na pytanie skąd środki finansowe. Nadmienił, iż udało się 
pozyskać trochę środków finansowych podpisując aneks z NFZ, jak również są pewne 
pomysły na zwiększenie przychodów, problemem są zobowiązania, które zastał, które bez 
pomocy i wsparcia nie widzi możliwości ich spłaty. Sąd złożył wniosek o pożyczkę, 
z której jak sama nazwa mówi pożyczka podlega zwrotowi. Stwierdził, że jeśli będzie 
dalej z Radnymi współpracował, to będzie składał wniosek o dotację, ale to jest zakup 
sprzętu i aparatury medycznej. Stwierdził, że na jakiekolwiek zakupy nie stać jest szpital i 
wszystko co będzie związane z otwarciem czegoś nowego, czy wyposażeniem lub 
doposażeniem czy remontem, należy zdawać sprawę że będzie to na barkach budżetu 
Powiatu. Uważa, że tak powinno być i nie chce, aby Radni źle go odbierali, bo Powiat jest 
decydentem i właścicielem, natomiast jego głos jest taki, żeby była świadomość tego. 
Radny Pan Juliusz Gorzkoś powiedział, że jest dyskusja w wielu sprawach, ale nie 
dotyka ona bardzo ważnej kwestii. Dyrektor zdaje relacje, które widzi, a Dyrektor jest jako 
pełniący obowiązki dyrektora. Czyli jest zawieszony między decydującą osobą, a nie 
decydującą. Zwrócił się do Starosty i powiedział, że są pewne przepisy. Poprosił 
o ogłoszenie jak najszybciej konkursu na wyłonienie dyrektora.
Pan Adwokat wyjaśnił, że są przepisy z których wynika, że tego konkursu jeszcze nie 
można ogłosić, ponieważ trwa jeszcze umowa o pracę.
Radny Pan Juliusz Gorzkoś powiedział, ze jest to wyjaśniona sprawa. Ponadto 
powiedział, że nie chce określać niegodnie poprzedniego dyrektora, ale człowiek, który 
nawarzył dużo piwa i pozwalniał wielu pracowników czy wie, że część z nich odwołała 
się do sądu. Zapytał, czy nie spadnie na koszty budżetu szpitala wypłacanie odszkodowań? 
Pan Dyrektor powiedział, że w jednym przypadku jest po rozmowie i osoba ta została 
przywrócona do pracy. Powiedział, że te sprawy, o których od razu się dowiedział 
w pierwszych dniach starał się naprawić. Dodał, że były przypadki, w których podwyżka 
nie była zgodnie z ustawą zastosowana do kilku osób.
Pan Starosta powiedział, że środki finansowe na bieżące funkcjonowanie szpitala, 
o których rozmawiał są potrzebne. Nadmienił, iż działania Zarządu zmierzają ku temu, 
aby udzielić pożyczki dla szpitala. Podkreślił, iż działania Zarządu są ukierunkowane na 
to, aby zbadać bardzo rzetelnie i przeanalizować sytuację od roku 2019 do końca 2023, 
po to, aby mieć wiedzę i wyjść z tej trudnej sytuacji poprzez wyliczenia z NFZ, jak 
poprawić procedury i jak wyglądało zawieranie umów i wiele innych rzeczy. Dodał, że 
aby to zrealizować jest potrzebna zgoda Rady Powiatu. Należy wprowadzić odpowiednie 
osoby, aby w spokojnej pracy przy udziale Dyrektora mogły przeprowadzić kontrolę. 
Poprosił Radę o zrozumienie, bo jako Zarząd chcą podejmować odpowiednie decyzje. 
Nadmienił, iż są już po pewnych rozmowach z osobami, które by tą sprawą się zajęły. 
Dodał, iż kontrola, która został przeprowadzona objęła rok 2022 i I kwartał 2023 r., czyli 
fragment pewnych spraw. Dodał, iż chcą bardziej poznać głębiej pewne sprawy, żeby
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wyjść do przodu, a Pan Dyrektor miał możliwość współpracy z danymi osobami, które 
mogą pomóc w pewnych sprawach.
Więcej pytań nie było.
Przewodniczący Rady podziękował Panu Dyrektorowi za merytoryczne wypowiedzi.

i

Ad. pkt 11.
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Statutu Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Sierpcu.
Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały otrzymali Radni w materiałach 
na sesję, które było przedmiotem posiedzenia Komisji Stałej Rady Powiatu.
Pan Starosta powiedział, iż chodzi o powstanie Zakładu Opiekuńczo Leczniczego. Dodał, 
iż temat był omawiany na Komisji stałej.
Radny Pan Wojciech Rychter zapytał, gdzie ma być usytuowany ZOL i czy 
dokumentacja został złożona i od kiedy ZOL będzie uruchomiony?
Pan Dyrektor odpowiedział, że złożony został wniosek do Wojewody o rejestracje 
i oferta do NFZ, która została odrzucona ze względu na braki formalne, gdyż był źle 
zarejestrowany ZOL. Ze względu na poprzednie zmiany struktury organizacyjne ZOL 
podporządkowany organizacyjnie pod szpital, co jest niezgodne z ustawą. Zakład, kto 
jest na równie ze szpitalem jest przychodnią specjalistyczną i stąd powinien być 
odpowiedni zapisany w statucie, regulaminie organizacyjnym i zgłoszony do Wojewody 
i wówczas można wystąpić do NFZ o kontrakt. Ponadto odpowiedział, gdzie zostanie 
usytuowany ZOL. Optymalnym rozwiązaniem dla ZOL są pomieszczenia po obecnym 
oddziale rehabilitacyjnym, który musi się przenieść do nowo pobudowanego budynku, co 
nastąpić może realnie wiosną. Nadmienił, że to jest wariant pierwszy. Wariant drugi nad, 
którym pracuje to niewykorzystane pomieszczenia oddziału noworodkowego 
i położniczego, gdzie również nie ma pomieszczenia na ZOL, bo trakt porodowy, który nie 
został wyremontowany, żeby choćby odtworzyć i uruchomić działalność oddziału 
ginekologiczno położniczego i noworodkowego w pełnym zakresie, również wymaga 
traktu. Powiedział, że tam jest obecnie zawieszone, natomiast remont wiąże się z dużymi 
kosztami. Ze wstępnych szacunków można te pomieszczenia zrobić taniej, z tego co ma 
opracowane we własnym zakresie z pomocą pracowników mająch dużą wiedzę w temacj 
Jeśli by się to udało to wówczas byłaby możliwość otworzenia ZOLu na tej powierzc 
do czasu wyprowadzenia oddziału rehabilitacyjnego i przeniesienia, żeby pozyskać 
kontrakt i móc świadczyć usługi, bo szpital potrzebuje zwiększenia przychodów, żeby 
mógł więcej zarabiać. Nadmienił, iż przychody spadły, bo nie było prowadzonych 
świadczeń na oddziałach: noworodkowym, dziecięcym, części położniczej, a personel 
pielęgniarski został, więc koszty generowały, a przychodów nie było. Dodał, że to jest 
część informacji, ponieważ pewnych rzeczy może jeszcze nie wiedzieć. Stwierdził, że 
emocjonalnie podchodzi do tego tematu, więc podejmuje działania, są już wyliczone 
koszty i działa cały czas, bo jest możliwość wystąpienia do NFZ o kontrakt, ponieważ też 
będzie trwała odpowiednia procedura od 30 do 60 dni. Dodał, że jeżeli będzie miał 
odpowiednie informacje, to wówczas się zgłosi, ponieważ Powiat jest właścicielem i Rada 
podejmuje decyzję. Powiedział, że chce wskazywać propozycję, pomysły, ale chciałby aby 
czynnie Radni w tym uczestniczyli i żeby nie było takie sytuacji, że Radny o czymś nie 
wiedzą. W jego przekonaniu Rada powinna wiedzieć o wszystkim.
Pan Starosta uważa, że jest to słuszny kierunek i Rada powinna wesprzeć Dyrektora 
patrząc na pomieszczenia, które obecnie są. Nadmienił, iż nie chcą niczego zamykać tylko
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stwarzać możliwość uzyskania czegoś, co może przynieść dochody, czy zwiększyć 
dochody. Stwierdził, że należy dać szansę i dodał, że jest trudny moment spowodowany 
wieloma czynnikami: niżem demograficznym, barkiem lekarzy, ale należy dać szanse. 
Więcej pytań nie było.

Głosowano w sprawie;
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Statutu Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Sierpcu.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (13)
Przemysław Burzyński, Andrzej Cześnik, Juliusz Gorzkoś, Zbigniew Kopczyński, 
Sławomir Krystek, Jan Laskowski, Ewa Nowakowska, Jarosław Ocicki, Sławomir 
Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Dariusz Twardowski 
NIEOBECNI (4)
Marek Chyliński, Małgorzata Korpolińska, Sebastian Szczypecki, Mariusz Turalski 

Rada Powiatu podjęła:
UCHWAŁĘ Nr 358.LXIII.2023

zmieniająca uchwałę w sprawie nadania Statutu Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Zakładów Opieki Zdrowotnej w Sierpcu Iuchwała stanowi załącznik nr 13 do 
niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 12.
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Sierpcu. 
Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały otrzymali Radni w materiałach 
na sesję, które było przedmiotem posiedzenia Komisji Stałej Rady Powiatu.
Pytań nie było.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Sierpcu.

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (12)
Przemysław Burzyński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, Sławomir Krystek, Jan 
Laskowski, Ewa Nowakowska, Jarosław Ocicki, Sławomir Olejniczak, Paweł Pakieła, 
Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Dariusz Twardowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Juliusz Gorzkoś
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NIEOBECNI (4)
Marek Chyliński, Małgorzata Korpolińska, Sebastian Szczypecki, Mariusz Turalski 
Rada Powiatu podjęła:

UCHWAŁĘ Nr 359.LXIII.2023
w sprawie dokonania oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Sierpcu /uchwała stanowi 
załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/.

Przewodniczący Rady zarządził 5 minut przerwy.

Ad. pkt 13.
Podjęcie uchwały w sprawie określenia liczby przedstawicieli Rady Powiatu 
Sierpeckiego wybranych do Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym 
Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Sierpcu oraz wyboru tych przedstawicieli do 
składu osobowego Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zespole 
Zakładów Opieki Zdrowotnej w Sierpcu.
Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały otrzymali Radni w materiałaA 
na sesję, które było przedmiotem posiedzenia Komisji Stałej Rady Powiatu. ^
Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały został przyjęty przez Zarząd 
Powiatu Uchwałą Nr 880.180.2023 z dnia 21 czerwca 2023 r. Ze względu na publicznych 
powiatowych charakter szpitala zgodnie z wieloletnią praktyką przed wprowadzeniem 
uchwały pod obrady Rady Powiatu, poprosił o rekomendowanie swoich przedstawicieli do 
Rady Społecznej przy SPZZOZ w Sierpcu. Ponadto poinformował, iż Pan Starosta 
wyznaczył Pana Sławomira Olejniczaka - Wicestarostę jako Przewodniczącego Rady 
Społecznej na podstawie art. 48 ust 6 lit. a ustawy o działalności leczniczej.
Pan Mecenas powiedział, iż w toku prac Komisji padł wniosek, żeby określić liczbę 
przedstawicieli Rady Powiatu na 11 osób. Art 48 ust 6 ustawy o działalności leczniczej 
stanowi, iż w skład Rady Społecznej szpitala wchodzi przewodniczący, przedstawiciel 
Wojewody oraz przedstawiciele wybrani przez Radę Powiatu w liczbie określonej przez 
podmiot tworzący. Określenie liczby osób przez podmiot tworzący może następować na 
dwa sposoby: każdorazowo w przypadku podejmowania uchwały o wyborze członk^^ 
Rady Społecznej oraz określenie w Statucie SPZZOZ. Nadmienił, ż zapoznał się z treścSf 
statutu SPZZOZ w Sierpcu i w &12 ust. 9 zostało określone:, iż w skład Rady Społecznej 
wchodzi 12 osób w tym Przewodniczący, członek przedstawicieli Wojewody 
Mazowieckiego, członkowie wybrani przez Radę Powiatu w liczbie 10. We wniosku 
została określona liczba na 11. Przytoczył wyrok Naczelnego Sądu Administracyjnego 
z dnia 25 lutego 2022 r. 20SK 158/19 z którego wynika, iż statut jest aktem prawa 
miejscowego, a to oznacza, że w zakresie unormowania w statucie określającym ustrój 
podmiotu leczniczego, Rada Gminy nie może podejmować uchwał pozostających z nim w 
sprzeczności. Stwierdził, iż przyjęcie tego wniosku doprowadziłoby by do przyjęcie 
uchwały niezgodnej ze statutem SPZZOZ. Uważa, ze w tej sytuacji wniosek ten nie 
powinien zostać poddany pod głosowanie, natomiast sama procedura zgłaszania 
kandydatów na członków Rady Społecznej powinna zostać powtórzona. Z respektowanie 
tego zwyczaju który się uprzednio ukształtował, iż 7 z 10 członków Rady Społecznej 
desygnuje każda z jednostek samorządu gminnego działająca na terenie powiatu 
sierpeckiego.
Przewodniczący Rady zapytał, czy należy zgłosić kandydatów?
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Pan Mecenas uważa, że tę procedurę należy ponowić i wybrać kandydatów na 
kandydatów i dopiero przeprowadzić głosowanie w zależności ilu będzie kandydatów. 
Nadmienił, iż jeżeli będzie zgłoszonych trzech przedstawicieli wywodzących się spośród 
radnych Rady Powiatu, to wówczas poprzez aklamację zostanie taki wniosek przyjęty. 
Przewodniczący Rady poinformował, iż przystępują do wyboru trzech przedstawicieli, 
zgodnie z & 12 statutu SPZZOZ.
Radny Pan Kamil Różański zgłosił w imieniu Klubu PiS i Niezależni kandydaturę Pana 
Andrzeja Cześnika.
Przewodniczący Rady zapytał o wyrażenie zgody.
Pan Andrzej Cześnik wyraził zgodę.
Radny Pan Jan Laskowski powiedział, iż Pan Starosta wchodzi z urzędu.
Pan Mecenas odpowiedział, że nie wchodzi z urzędu. Może wejść z urzędu albo wskazać 
inną osobę. W tym przypadku wyznaczył inną osobę.
Radny Pan Jan Laskowski zgłosił kandydaturę Pana Wojciecha Rychtera. 
Przewodniczący Rady w imieniu Klubu dla Przyszłości Sierpca i Powiatu Sierpeckiego 
zgłosił Pana Pawła Pakiełę.
Przewodniczący Rady zapytał czy Pan Wojciech Rychter, Pan Paweł Pakieła wyrażają 
zgodę?
Kandydaci wyrazili zgodę.
Przewodniczący Rady zapytał czy są inne kandydatury?
Radny Pan Jarosław Ocicki powiedział, iż spodziewał się że tak się stanie. Na Komisji 
został zgłoszony do Rady przez Pana Mariusza Turalskiego. Dziś się okazuje, że będzie 
przeszkadzał działając w tej Radzie. Powiedział, że rezygnuje.
Przewodniczący Rady zapytał, czy Radni mają uwagi do kandydatur, które są 
zamieszczone w projekcie uchwały od nr 4 do nr 10 rekomendowanych przez Wójtów 
i Burmistrza Miasta Sierpca.
Uwag nie było.
Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś jest przeciw, aby głosować wszystkie 
kandydatury?
Uwag nie było.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie określenia liczby przedstawicieli Rady Powiatu Sierpeckiego 
wybranych do Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów 
Opieki Zdrowotnej w Sierpcu oraz wyboru tych przedstawicieli do składu osobowego 
Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej 
w Sierpcu.
Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6

Wyniki imienne:
ZA (11)
Przemysław Burzyński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, Sławomir Krystek, Jan 
Laskowski, Ewa Nowakowska, Sławomir Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, 
Wojciech Adam Rychter, Dariusz Twardowski 
NIEOBECNI (6)

19



Marek Chyliński, Juliusz Gorzkoś, Małgorzata Korpolińska, Jarosław Ocicki, Sebastian 
Szczypecki, Mariusz Turalski

Rada Powiatu podjęła:
UCHWAŁĘ Nr 360.LXIII.2023

w sprawie określenia liczby przedstawicieli Rady Powiatu Sierpeckiego wybranych 
do Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki 
Zdrowotnej w Sierpcu oraz wyboru tych przedstawicieli do składu osobowego Rady 
Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej 
w Sierpcu /uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu

Ad. pkt 14.
Podjęcie uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej przy Samodzielnym 
Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Sierpcu oraz zwołania jej 
pierwszego posiedzenia.
Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały otrzymali Radni w materiałach 
na sesję, które było przedmiotem posiedzenia Komisji Stałej Rady Powiatu. a

Pan Wicestarosta jako Przewodniczący Rady Społecznej przy SPZZOZ wskazał temmi 
pierwszego posiedzenia na dzień 28 sierpnia 2023 r. godzina 10:00.
Uwag nie było.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym 
Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Sierpcu oraz zwołania jej pierwszego 
posiedzenia.

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne:
ZA  (11) m
Przemysław Burzyński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, Sławomir Krystek, 
Laskowski, Ewa Nowakowska, Sławomir Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, 
Wojciech Adam Rychter, Dariusz Twardowski 
NIEOBECNI (6)
Marek Chyliński, Juliusz Gorzkoś, Małgorzata Korpolińska, Jarosław Ocicki, Sebastian 
Szczypecki, Mariusz Turalski 
Rada Powiatu podjęła:

UCHWAŁĘ Nr361.LXIII.2023
w sprawie powołania Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zespole 
Zakładów Opieki Zdrowotnej w Sierpcu oraz zwołania jej pierwszego 
posiedzenia /uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/

Pan Starosta podziękował za uporządkowanie sprawy, którą Zarząd przedstawił jako 
projekt uchwały. Dodał, iż padł wniosek o poszerzenie i nie są przeciwni, ale to należy 
zrobić zgodnie z prawem i żeby nie było zastrzeżeń.
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Pan Wicestarosta podziękował Radzie Powiatu za powołanie Rady Społecznej przy 
SPZZOZ w Sierpcu oraz Panu Staroście za scedowanie jako Przewodniczącego Komisji 
Rady Społecznej. Dodał, iż Rada Społeczna przy szpitalu jest potrzebna, ponieważ mogą 
nastąpić różne sytuacje w okresie wcześniejszym czy późniejszym.
Przewodniczący Rady pogratulował Panu Wicestaroście objęcia funkcji 
Przewodniczącego Rady Społecznej przy SPZZOZ w Sierpcu.

Ad pkt 15.
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
stanowiących własność Powiatu Sierpeckiego.
Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały otrzymali Radni w materiałach 
na sesję, które było przedmiotem posiedzenia Komisji Stałej Rady Powiatu.
Pytań nie było 
Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
stanowiących własność Powiatu Sierpeckiego.
Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6

Wyniki imienne:
ZA (11)
Przemysław Burzyński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, Sławomir Krystek, Jan 
Laskowski, Ewa Nowakowska, Sławomir Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, 
Wojciech Adam Rychter, Dariusz Twardowski 
NIEOBECNI (6)
Marek Chyliński, Juliusz Gorzkoś, Małgorzata Korpolińska, Jarosław Ocicki, Sebastian 
Szczypecki, Mariusz Turalski 
Rada Powiatu podjęła:

UCHWAŁĘ Nr 362.LXIII.2023
w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiących 
własność Powiatu Sierpeckiego /uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego 
protokołu/

Ad. pkt 16.
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej.
Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały otrzymali Radni w materiałach 
na sesję, które było przedmiotem posiedzenia Komisji Stałej Rady Powiatu.
Pan Starosta podziękował wszystkim Radnym włącznie z Przewodniczącym Rady oraz 
Prezesem Ochotniczych Straży Pożarnych Panem Kamilem Różańskim za udzielenie 
pomocy dla straży. Dodał, iż w projekcie uchwały jest wykaz poszczególnych gmin 
i jednostek OSP do który zostaną skierowane środki finansowe za pośrednictwem Gmin 
Powiatu.
Pytań i uwag nie było.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu w Sierpcu projektu 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej.
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Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6

Wyniki imienne:
ZA (11)
Przemysław Burzyński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, Sławomir Krystek, Jan 
Laskowski, Ewa Nowakowska, Sławomir Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, 
Wojciech Adam Rychter, Dariusz Twardowski 
NIEOBECNI (6)
Marek Chyliński, Juliusz Gorzkoś, Małgorzata Korpolińska, Jarosław Ocicki, Sebastian 
Szczypecki, Mariusz Turalski 
Rada Powiatu podjęła:

UCHWAŁĘ Nr 363.LXIII.2023
w sprawie udzielenia pomocy finansowej uchwała stanowi załącznik nr 18 do 
niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 17. ^
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Progno^  
Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2023-2035.
Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały otrzymali Radni w materiałach 
na sesję, które było przedmiotem posiedzenia Komisji Stałej Rady Powiatu. 
Przewodniczący Rady zapytał, ktoś w tym punkcie chciałby zabrać głos.
Pytań nie było.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2023-2035.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7

Wyniki imienne: ^
ZA (10) 9

Przemysław Burzyński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, Jan Laskowski, Ewa 
Nowakowska, Sławomir Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam 
Rychter, Dariusz Twardowski

NIEOBECNI (7)
Marek Chyliński, Juliusz Gorzkoś, Małgorzata Korpolińska, Sławomir Krystek, Jarosław 
Ocicki, Sebastian Szczypecki, Mariusz Turalski 
Rada Powiatu podjęła:

UCHWAŁĘ Nr 364.LXHI.2023
zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Sierpeckiego na lata 2023-2035 /uchwała stanowi załącznik nr 19 do 
niniejszego protokołu/.
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Ad. pkt 18.
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Sierpeckiego na 2023r.
Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały otrzymali Radni w materiałach 
na sesję, które było przedmiotem posiedzenia Komisji Stałej Rady Powiatu. 
Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś chciałby zadać pytanie lub coś doprecyzować? 
Pytań i uwag nie było.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Sierpeckiego na 2023r.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7

Wyniki imienne:
ZA (10)
Przemysław Burzyński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, Jan Laskowski, Ewa 
Nowakowska, Sławomir Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam 
Rychter, Dariusz Twardowski

NIEOBECNI (7)
Marek Chyliński, Juliusz Gorzkoś, Małgorzata Korpolińska, Sławomir Krystek, Jarosław 
Ocicki, Sebastian Szczypecki, Mariusz Turalski 
Rada Powiatu podjęła:

UCHWAŁĘ Nr 365.LXIII.2023
zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Sierpeckiego na 
2023r. /uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 19.
Zapoznanie się ze Sprawozdaniem Powiatowej Stacji Sanitarno -  Epidemiologicznej 
w Sierpcu „Bezpieczeństwo Powiatu Sierpeckiego za 2022 rok” /sprawozdanie stanowi 
załącznik nr 21 do niniejszego protokołu/.
Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania do Pani Dyrektor?
Pytań i uwag nie było.

Ad. pkt 20.
Wnioski i oświadczenia radnych.

Ad. pkt 21.
Sprawy różne.
Głos zabrał Pan Sekretarz Powiatu.
Pan Sekretarz podziękował pracownikom Biura Rady i Zarządu Powiatu za 
przygotowanie Raportu.
Wicestarosta powiedział, iż prace na drogach powiatowych trwają, jak również są 
rozstrzygane przetargi na realizację zadań drogowych z gminami.
Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Panią Mirosławę Sawicką -  
Przewodniczącą Związków Zawodowych „Solidarność”.
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Pani Sawicka powiedziała, że zawsze oferowali, jako związek Solidarność współpracę 
z każdą Radą Powiatu, Starostą i Radnymi. Podziękowała za współpracę aktywnym 
Radnym, jak i mniej aktywnym, ale ma nadzieję, że w następnej kadencji ponownie się 
spotka i poprawi się sytuacja. Zapytała, jaką rolę ma spełniać szpital, który istnieje od lat 
i żadna Rada nie wyszła z pomysłem pozbywania się oddziałów, które mają zabezpieczyć 
dostęp do wszystkich usług dla pacjentów. Dodała, iż widać jakie środki zostały 
ulokowane w szpital, poprawiły się warunki dla pacjentów i dla pracowników, ale niektóre 
rzeczy zostały zaniechane i niektóre osoby zostały oszukane. Nadmieniła, iż w 
przedwyborczych deklaracjach było, że nie zostanie zamknięty żaden oddział, a kampania 
wyborcza się zbliża. Chciałaby, aby na tej sali wybrzmiało, że Radni są za tym, aby 
odbudować oddział położniczo -ginekologiczny i noworodkowy. Powiedziała, że w kraju 
zmniejsza się liczba urodzeń, jednak powinno być na uwadze, że nasze Miasto i Powiat 
nie tylko zabezpiecza dla ludzi starzejących, ale należy zabezpieczyć dostępność do usług, 
z jakich ma prawo skorzystać kobieta ciężarna i zabezpieczyć im minimalne warunki, aby 
porody się odbywały w szpitalu. Dodała, iż deklaruje współpracę z nowym dyrektorem 
oraz z Radnymi dla dobra wszystkich.
Przewodniczący Rady podziękował Pani Przewodniczącej. Powiedział, iż każdeim 
z Radnych zależy, aby ten szpital był nowoczesny dla mieszkańców z wszystkimi 
oddziałami i każdemu zależy, aby wszystkie oddziały funkcjonowały.
Pan Starosta powiedział, że trwają prace i zrobią wszystko, aby ten szpital funkcjonował 
i służył mieszkańcom. Przypomniał, że są ogłoszone dwa projekty Rządowe z Polskiego 
Ładu, który odnosi się do miejscowości popegeerowskich. Dodał, iż w powiecie 
sierpeckim wchodzą cztery gminy: Zawidz, Gozdowo, Sierpc i Mochowo. Wnioski można 
składać do 13 lipca br. Ponadto do 19 lipca br. jest składanie wniosków do Rządowego 
Funduszu Rozwoju Dróg do Pana Wojewody na budowę i remont drogi. Powiedział, iż 
w tej sprawie odbędzie się spotkanie z Radnymi.
Więcej spraw nie było.

Ad. pkt 22. 
Zaniknięcie obrad.
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął LXIII obrady sesji Rai 
Powiatu w Sierpcu.

Protokołowała

uta Sekulska
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LISTA OBECNOŚCI U .  N r A ...............A ,  protokołu

NA LXIII SESJI z °brad Sesji Rady Powiatu

RADY POWIATU W SIERPCU 

w dniu 28 czerwca 2023 r.

Lp. NAZWISKO I IMIĘ Podpis

1. Burzyński Przemysław ,l  ~ F .Pf— <
2. Chyliński Marek Piotr

3. Cześnik Andrzej Sławomir

4 Gorzkoś Juliusz

5. Kopczyński Zbigniew

6. Korpolińska Małgorzata r*  F4.
7. Krystek Sławom ir Grzegorz Ł,
8. Laskowski Jan

A  "— ^
9. Nowakowska Ewa Danuta 0̂ M&P

10. Ocicki Jarosław Andrzej

11. Olejniczak Sławom ir Paweł ^ 7
12. Pakieła Paweł

13. Różański Kamil Jan

14. Rychter Wojciech Adam

15. Szczypecki Sebastian /

16. Turalski Mariusz

17. Twardowski Dariusz Mieczysław Z£Ś_____________



PRZEWODNICZĄCY Zat. Nr ...£&..... ... do protokołu
RADY POWIATU

w SIERPCU z obrad Sesi' Rady Powiatu Sierpc, dnia 21.06.2023 r.
NrS&JB&t dnM & J O llr ' ■

BRZ.0002.6.2023

Na podstawie art. 15 ust.l ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie 
powiatowym (t.j. Dz. U. z 2022 r. poz. 1526 z późn. zm.), § 12 ust. 1 i § 13 ust. 1 
Statutu Powiatu Sierpeckiego, zwołuję obrady LXIII sesji Rady Powiatu w Sierpcu 
na dzień 28 czerwca 2023r. (tj. środa) o godzinie 10:00 na sali konferencyjnej 
Starostwa Powiatowego w Sierpcu

Porządek obrad:
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. Powołanie Sekretarza obrad.
2. Przyjęcie Protokołów z: obrad sesji Nr LXII.2023 z dnia 25 maja 2023 r.
3. Przyjęcie Protokołu z posiedzenia Komisji Stałych Rady Powiatu w Sierpcu z dnia 
23 maja 2023 r.
4. Ustalenie porządku obrad.
5. Informacje Przewodniczącego, Przewodniczących Komisji i oświadczenia 
Przewodniczących Klubów.
6. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami.
7. Raport o stanie Powiatu Sierpeckiego za 2022 rok: w tym debata nad 
w/w raportem oraz podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu 
w Sierpcu wotum zaufania.
8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego Powiatu Sierpeckiego za rok 2022 oraz sprawozdania z wykonania 
budżetu Powiatu za rok 2022.
9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Sierpcu 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu Powiatu za rok 2022.
10. Zapoznanie się ze Sprawozdaniem o przychodach, kosztach i wyniku 
finansowym SPZZOZ w Sierpcu za I kwartał 2023r.
11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Statutu 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Sierpcu.
12. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Sierpcu.
13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia liczby przedstawicieli Rady Powiatu 
Sierpeckiego wybranych do Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym 
Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Sierpcu oraz wyboru tych przedstawicieli do 
składu osobowego Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zespole 
Zakładów Opieki Zdrowotnej w Sierpcu.
14. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej przy Samodzielnym 
Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Sierpcu oraz zwołania jej 
pierwszego posiedzenia.
15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
stanowiących własność Powiatu Sierpeckiego.
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16. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu w Sierpcu 
projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej.
17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2023-2035.
18. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Sierpeckiego na 2023r.
19. Zapoznanie się ze Sprawozdaniem Powiatowej Stacji Sanitarno -  
Epidemiologicznej w Sierpcu „Bezpieczeństwo Powiatu Sierpeckiego za 2022 rok”.
20. Wnioski i oświadczenia radnych.
21. Sprawy różne.
22. Zamknięcie obrad.

Podstawą prawną do zwolnienia radnego z zakładu pracy, celem umożliwienia mu udziału w pracach 
organów powiatu, stanowi art. 22 ust. 1 Ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym 
(Dz. U. z 2022 r. poz. 1526 z późn. zm.).


